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USNESENÍ ZE ZASEDÁNÍ ZASTUPITELSTVA 

OBCE HLAVICE 
 konaného dne 4. 10. 2021 v zasedací místnosti OÚ Hlavice. 

 
Přítomni:   Mgr. Štěpánka Sichrovská, Mgr. Jana Arltová, Ing. Renata Pytlounová, 

Bc. Lenka Kristková, Ing. Josef Pytloun, David Vincour, Jaroslav 

Najman  

 

Omluveni:    Martin Hozák 

Pozdější příchod:  Jaroslav Kristek (18:20 hod – hlasováno až od Usnesení č.3) 

Host:   J. Hajská – účetní  

 

Program: 

1. Schválení rozpočtového opatření č. 4 

2. Zajištění dřeva Sportovnímu klubu  

3. Zajištění dřeva ZŠ a MŠ Hlavice – výstavba přístřešku v zahradě ZŠ a MŠ  

4. Odprodej obecního pozemku v k.ú. Vápno  

5. Ošetření lip proti budově pohostinství Hlavice 

 

 

1. Schválení rozpočtového opatření č. 4 

OZ bylo paní Hajskou předneseno k odsouhlasení v pořadí čtvrté rozpočtové opatření 
v letošním roce.  
 
Bod I.:  

- dochází k úpravě mezi paragrafy výdajů – navýšení paragrafu Podpora ostatních 
produkčních činností o Kč 75.000 (jedná se o těžbu dřeva). 

- naproti tomu došlo k ponížení na paragrafu Sportovní zařízení ve vlastnictví obce o Kč 
75.000. 

 
Bod II.: 

- úprava mezi položkami na paragrafu – Sportovní zařízení ve vlastnictví obce, a to 
z důvodu opravy asfaltového povrchu sportoviště v Kč 50.00. 

 
Bod III.: 

- úprava mezi položkami na paragrafu Péče o vzhled obcí a veřejné zeleně, a to 
v celkové hodnotě Kč 38.000. 
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Celkový rozpočet po úpravách – rozpočtové opatření č. 4, Bod I., II., a III., kterým se rozpočet 
nenavyšuje ani neponižuje činí celkem 10.332.684,84 Kč v Příjmech a 10.332.684,84 Kč ve 
Výdajích /po zapojení na dorovnání schodku do Příjmů financování (pol. + 8115 zůstatek 
finančních prostředků z minulých let ve výši 5.377.025,30 Kč) ve schváleném rozpočtu/. 
 
Zastupitelstvo obce rozpočtové opatření číslo 4. jednohlasně schvaluje. 

Hlasováno bylo: 

Pro  -          (7)    

Proti -         (0)    

Zdržel se -  (0) 

 

2. Zajištění dřeva Sportovnímu klubu  

OZ obce Hlavice byl paní starostkou předložen návrh zajištění obecního dřeva z plánované 

těžby, pořezu na pile a případného příspěvku na pokrytí ostatního materiálu (spojovací, 

nátěr, střešní krytina…), a to Sportovnímu klubu Hlavice za účelem výstavby přístřešku. 

Sportovní klub vystaví objekt svépomocí.  

OZ obce Hlavice se usneslo a výše uváděný návrh schválilo.  

Hlasováno bylo: 

 

Pro  -          (6)   

Proti -         (0)    

Zdržel se -  (1)  

 

3. Zajištění dřeva ZŠ a MŠ Hlavice – výstavba přístřešku v zahradě ZŠ a MŠ  

 

OZ obce Hlavice byl paní starostkou předložen návrh zajištění obecního dřeva z plánované 

těžby, pořezu na pile a ostatního materiálu (spojovací, nátěr, střešní krytina…), a to na 

výstavbu přístřešku v areálu zahrady ZŠ a MŠ Hlavice.  Výstavba byla navržena částečně 

dodavatelsky, ale z větší části součinností zastupitelů, rodičů a přátel školy.  

OZ obce Hlavice se usneslo a výše uváděný návrh schválilo.  

Hlasováno bylo: 

 

Pro  -          (8)    

Proti -         (0)    

Zdržel se -  (0) 
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4. Odprodej obecního pozemku k.ú. Vápno  

 

paní starostkou byla OZ předložena k projednání žádost o koupi části pozemku v majetku 
obce p.p.č. 105/7 v k.ú. Vápno a to na základě již dříve řádně schváleného a vyvěšeného 
záměru prodeje ve dvou variantách:  
 
a) trojúhelníkovým tvar pozemku o rozměrech 250 m2 
b) čtyřúhelníkový tvar pozemku o rozměrech 296 m2 

 
ZO se usneslo a schválilo záměr prodeje nově vyměřené p.p.č. 105/21 ve variantě b) o 

rozměrech 296 m2 v k.ú. Vápno. 
 
Hlasováno bylo: 
 
Pro  -          (8)   

Proti -         (0)    

Zdržel se -     (0) 

 

 

5. Ošetření lip proti budově pohostinství Hlavice 

 

paní starostka požádala OZ o zvážení a případné odsouhlasení ošetření několika lip naproti 
budově pohostinství v Hlavici. Již v loňském roce bylo provedeno ošetření tohoto stromořadí 
a v rozpočtu obce bylo pro tyto účely plánováno max. do Kč 29.000. 
 
Zastupitelstvo návrh jednohlasně schválilo. 

Hlasováno bylo: 
 

Pro  -          (8)   

Proti -         (0)    

Zdržel se -  (0) 

 

Různé: 

OZ bylo paní starostkou informováno o tom, že: 

- MMR vyhlásí nové dotační tituly 
- proběhne opětovná těžba dřeva v objemu 160 m3 
- byla podána žádost o dotační titul u LK – Těžba kůrovcem postižených dřevin 
- byla podána žádost o umístění dopravních zrcadel a značení v obci  

 
 
Diskuse: 
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- dotaz J. Najmana ohledně návrhu nových jízdních řádů od 12. 12. 2021 viz  Úřední 

deska (obechlavice.cz) 

 

 

 

Termín dalšího zasedání zastupitelstva obce je v tuto chvíli stanoven  
na pondělí 1. 11. 2021. 

 

 

V Hlavici dne: 6. 10. 2021 

Zapsala: Bc. Lenka Kristková 

 

 

………………………………………………………   ..…………………………………………………… 

Starostka: Mgr. Štěpánka Sichrovská   Místostarostka: Bc. Lenka Kristková 

 

 

http://www.obechlavice.cz/index.php/cz/uredni-deska
http://www.obechlavice.cz/index.php/cz/uredni-deska

